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Παρόντες: Βασίλειος Αλεξάνδρου, Ιωάννης Γιακαμόζης, Φιλίτσα Γιλέκη, Πέτρος Καψούδας,
Αλέξανδρος  Κοκκόλης,  Παναγιώτης  Κόντρας,  Δημήτριος  Παλάγκας,  Δημήτριος-Χρήστος
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Απόντες: Κανείς

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ:

1. Ανασχηματισμός Διοικητικού Συμβουλίου

1. Λειτουργία Γραμματείας

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει απαρτία, ξεκινά η συζήτηση.

Θέμα 1ο: Ανασχηματισμός Δ.Σ.

Ο  κ.  Καψούδας  παίρνει  τον  λόγο  και  λέει  ότι  υπάρχει  η  εκπεφρασμένη  θέση  των  κκ
Γιακαμόζη και Σιώτα ότι δεν μπορούν να ανταποκριθούν στα καθήκοντα των θέσεών τους.
Αυτό συμπαρασύρει και άλλες θέσεις. Αποφασίζεται ομόφωνα να κριθούν εξαρχής όλες οι
θέσεις με φανερή ψηφοφορία.

Η ψηφοφορία κυλά ως εξής:

Πρόεδρος:  Μοναδικός υποψήφιος ο κ.  Καψούδας (ψηφίζεται ομόφωνα)

Αντιπρόεδρος: Μοναδικός υποψήφιος ο κ. Αλεξάνδρου (ψηφίζεται ομόφωνα)

Γενικός Γραμματέας: Μοναδικός υποψήφιος ο κ. Κοκκόλης ( ψηφίζεται ομόφωνα)

Ειδικός Γραμματέας: Κανένας υποψήφιος

Ταμίας: Μοναδική υποψήφια η κ. Γιλέκη ( ψηφίζεται ομόφωνα)

Έφορος  Ορειβασίας:  Υποψήφιοι  οι  κκ.  Γιακαμόζης  και  Κόντρας.  Στην  ψηφοφορία  που
ακολουθεί  υπερισχύει  ο  κ.  Κόντρας  με  ψήφους  5-4.  Τον  κ.  Γιακαμόζη  ψήφισαν  οι  κκ.
Αλεξάνδρου, Γιακαμόζης, Γιλέκη, Καψούδας.

Έφορος Χιονοδρομίας: Μοναδικός υποψήφιος ο κ. Σιώτας (ψηφίζεται με  ψήφους 8-1. Την
υποψηφιότητα καταψήφισε ο κ. Αλεξάνδρου)

Έφοροι Κτισμάτων: Υποψήφιοι οι κκ. Παλάγκας και Χαλιάζη (ψηφίζονται ομόφωνα)

Για τη θέση του Ειδικού Γραμματέα δηλώνει υποψηφιότητα ο κ. Γιακαμόζης και ψηφίζεται
ομόφωνα.

Μετά την ψηφοφορία, το Διοικητικό Συμβούλιο του ΕΟΣ Θεσσαλονίκης διαμορφώνεται ως
εξής: 

Πρόεδρος:  Πέτρος Καψούδας

Αντιπρόεδρος: Βασίλειος Αλεξάνδρου



Γενικός Γραμματέας: Αλέξανδρος Κοκκόλης

Ειδικός Γραμματέας: Ιωάννης Γιακαμόζης

Ταμίας: Φιλίτσα Γιλέκη

Έφορος Ορειβασίας: Παναγιώτης Κόντρας

Έφορος Χιονοδρομίας: Δημήτριος-Χρήστος Σιώτας

Έφοροι Κτισμάτων: Δημήτριος Παλάγκας και Παναγιώτα Χαλιάζη

Θέμα 2ο: Λειτουργία Γραμματείας

Ο κ.  Κοκκόλης λέει  ότι  υπάρχει  δυσλειτουργία μεταξύ του ίδιου και  της γραμματέα του
συλλόγου. Δεν υπάρχει συνεργασία, η γραμματεία δεν ενημερώνει τον Γενικό Γραμματέα
και δεν ακολουθεί τις εντολές του. Αναφέρει συγκεκριμένα περιστατικά που αποδεικνύουν
το  πρόβλημα.  Στη  συνέχεια  διαβάζει  την  προκήρυξη  της  θέσης,  με  τα  καθήκοντα  της
γραμματείας, όπως αποτυπώθηκε στα πρακτικά του προηγούμενου ΔΣ. Κλείνει λέγοντας ότι
η συγκεκριμένη γραμματέας δεν κάνει για τον σύλλογο και δεν μπορεί να λειτουργεί μέσα
σε αυτόν. Τέλος, λέει ότι σύμφωνα με τον αθλητικό νόμο (νόμος 2725/1999, άρθρο 3) τα
μέλη του συλλόγου δεν μπορούν να εργάζονται στον σύλλογο.

Ο  κ.  Κόντρας  επισημαίνει  θέματα  συμπεριφοράς,  ενώ  λέει  ότι  και  ο  ίδιος,  ως  έφορος
ορειβασίας,  δεν  ενημερώνεται  επαρκώς  για  θέματα  της  αρμοδιότητάς  του  (αναβάσεις-
σχολές). Αναφέρει επίσης προβλήματα που αντιμετώπισε ο ίδιος και καταλήγει ότι υπάρχει
πρόβλημα και θα πρέπει να βρεθεί λύση.

Η κ. Γιλέκη λέει ότι περιστασιακά στο παρελθόν έχει εργαστεί πολλές φορές εθελοντικά στη
θέση  αυτή.  Θεωρεί  ότι  ο  όγκος  της  δουλειάς  είναι  μεγάλος  και  το  τετράωρο  της
ημιαπασχόλησης δεν είναι αρκετό. Η γραμματεία του συλλόγου θα πρέπει να εργάζεται με
πλήρες ωράριο. Αναγνωρίζει ότι υπάρχει πρόβλημα, αλλά η αλλαγή υπαλλήλου δεν μπορεί
να γίνει τώρα. Θα πρέπει να γίνει τους καλοκαιρινούς μήνες, όταν ο όγκος της δουλειάς
είναι μικρότερος.

Ο κ. Κόντρας λέει ότι η γραμματεία θα πρέπει να ελέγχεται για τις ώρες εργασίας και την
απόδοσή της. Θα πρέπει να αποφασιστεί ποιος ελέγχει την απόδοσή της. Επίσης, θα πρέπει
να κάνει τις εργασίες που προβλέπονται από το συμφωνητικό που υπέγραψε.

Ο κ. Αλεξάνδρου λέει ότι θα πρέπει πρώτα να δούμε το συμφωνητικό για να διαπιστώσουμε
τι κάνει και τι όχι. Ο ίδιος αναγνωρίζει ότι φταίει ως υπεύθυνος ορειβατικού σκι, διότι δεν
εκτέλεσε  όσα  έπρεπε.  Για  το  εξώπολις  όμως  το  έκανε  και  αποφόρτισε  τη  γραμματεία.
Γενικά, θεωρεί ότι η γραμματεία θα πρέπει να απαλλαγεί από τον φόρτο εργασίας. Για τον
μαραθώνιο, που αναφέρθηκε σε περιστατικό που αποδεικνύει ότι υπάρχει πρόβλημα, λέει
ότι η οργανωτική επιτροπή έχει τη δική της γραμματεία. Το ίδιο και οι τεχνικές επιτροπές.
Αν όλοι κάνουν τη δουλειά τους, ο φόρτος της γραμματείας θα είναι μικρότερος.

Ο κ. Κοκκόλης θέτει θέμα γραμματέα και δεν δέχεται να συνεχίσει η κ. Μεκκέ. Λέει ότι τον
έχει προσβάλει πολλές φορές. Δεν έχει κάποιο προσωπικό πρόβλημα μαζί της, αλλά είναι
θέμα λειτουργίας του συλλόγου.

Ο κ. Παλάγκας ρωτά τον κ. Κοκκόλη αν η πρότασή του είναι να απολυθεί η κ. Μεκκέ.

Ο κ. Κοκκόλης προτείνει να ζητηθεί η παραίτησή της και αν δεν δεχτεί, να απολυθεί.



Ο κ. Κόντρας ρωτά το συμβούλιο ποια είναι η γνώμη του για το ζήτημα που έθεσε η κ.
Γιλέκη.

Ο κ. Κοκκόλης λέει ότι θα μπορούσε να δοθεί παράταση, αν και αυτό δεν θα είναι καλό. Η
παράταση αυτή, αν δοθεί, δεν θα πρέπει να ξεπερνά την 30η Απριλίου.

Ο κ.  Αλεξάνδρου ρωτά  τον  κ.  Κοκκόλη  τι  προτείνει  για  τη  συνέχεια.  Πώς θα βγαίνει  η
δουλειά της γραμματείας.

Ο κ. Κοκκόλης απαντά ότι θα γίνει πάλι προκήρυξη με τα ίδια δεδομένα, δηλαδή για 20
ώρες την εβδομάδα.

Ο  κ.  Παλάγκας  λέει  ότι  το  ΔΣ  θα  πρέπει  πρώτα  να  δει  τη  σύμβαση  εργασίας  που
υπογράφηκε και μετά να αποφασίσει. Προσθέτει ότι στη συζήτηση αυτή θα έπρεπε να είναι
παρούσα και η ίδια η κ. Μεκκέ.

Ο  κ.  Καψούδας  λέει  ότι  δεν  πρέπει  να  γίνει  ένα  μετέωρο  βήμα  και  διερωτάται  ποιος
εγγυάται  ότι  ο  σύλλογος θα λειτουργεί  ομαλά χωρίς  γραμματεία  στο διάστημα που θα
μεσολαβήσει από την απόλυση της κ. Μεκκέ μέχρι την πρόσληψη κάποιου άλλου στη θέση
της.

Ο Παλάγκας λέει ότι θα πρέπει να κληθεί η ίδια η κ. Μεκκέ να πει τη γνώμη της.

Ο κ. Κοκκόλης λέει ότι ο κ. Παλάγκας αμφισβητεί τα περιστατικά που περιέγραψε στην αρχή
της συζήτησης. Προσθέτει ότι δεν δέχεται να παραστεί σε συνεδρίαση του ΔΣ η κ. Μεκκέ.

Ο κ. Γιακαμόζης παραδέχεται ότι η κ. Μεκκέ αντιδρά άσχημα κάποιες φορές, αλλά αυτό
είναι  αποτέλεσμα του  φόρτου  εργασίας.  Ο οποιοσδήποτε  στη  θέση της  θα αντιδρούσε
άσχημα.

Ο κ. Αλεξάνδρου επισημαίνει ότι φαινόμενα κακής συμπεριφοράς υπήρχαν και παλαιότερα.
Και διερωτάται αν γι’ αυτό φταίνε μόνο οι γραμματείς ή και τα μέλη του ΔΣ.

Η κ. Γιλέκη προσθέτει ότι πάντα τα ΔΣ φορτώνουν τις εργασίες στις γραμματείς.

Ο κ. Σιώτας προτείνει να γίνει μία συζήτηση με τη γραμματέα και να της ζητηθεί να τηρεί
κάποιες διαδικασίες που θα τεθούν.

Ο κ. Αλεξάνδρου προσθέτει ότι θα πρέπει να γίνει ένα καθηκοντολόγιο των μελών του ΔΣ
και να οριστούν ώρες συνεργασίας τους με τη γραμματεία.

Ο κ. Κοκκόλης απαντά ότι αυτό δεν είναι λειτουργικό, ούτε εφικτό.

Ο κ. Παλάγκας επαναλαμβάνει ότι πριν πάρει οποιαδήποτε απόφαση το ΔΣ θα πρέπει να
δει τη σύμβαση εργασίας και να μιλήσει με την κ. Μεκκέ. Η συζήτηση αφορά ένα άτομο που
δουλεύει για τον σύλλογο και γι’ αυτό θα έπρεπε να παρευρίσκεται στη συζήτηση.

Η κ. Χαλιάζη λέει ότι είναι σημαντικό να μπορούν τα μέλη του ΔΣ να συνεργάζονται με τη
γραμματεία του συλλόγου ανεξάρτητα από τον φόρτο εργασίας της.

Στη συνέχεια τίθενται σε ψηφοφορία οι παρακάτω προτάσεις:

Η πρόταση του κ. Κοκκόλη: Να λυθεί η σύμβαση της κ. Μεκκέ το αργότερο μέχρι τις 30
Απριλίου. Ψηφίστηκε από τους κκ Κοκκόλη, Κόντρα και Χαλιάζη.

Η πρόταση της κ. Γιλέκη: Να λυθεί η σύμβαση της κ. Μεκκέ  το καλοκαίρι. Ψηφίστηκε από
την κ. Γιλέκη.



Η πρόταση των κκ Παλάγκα και Σιώτα: Να κληθεί στην επόμενη συνεδρίαση του ΔΣ η κ.
Μεκκέ  για  να  δοθούν  οι  απαραίτητες  εξηγήσεις  και  συστάσεις  και  η  συνέχεια  της
συνεργασίας θα δείξει αν θα λυθεί η όχι η σύμβαση. Ψηφίστηκε από τους κ.κ. Γιακαμόζη,
Αλεξάνδρου, Καψούδα, Παλάγκα και Σιώτα)

Συνεπώς, αποφασίζεται με ψήφους 5-4 να κληθεί στην επόμενη συνεδρίαση του ΔΣ η κ.
Μεκκέ και να γίνει η σχετική συζήτηση.

Μη υπάρχοντος άλλου θέματος προς συζήτηση, η συνεδρίαση λύεται.

Ο Πρόεδρος

Πέτρος Καψούδας

Ο Γεν. Γραμματέας

Αλέξανδρος Κοκκόλης

Τα μέλη

Βασίλειος Αλεξάνδρου Ιωάννης Γιακαμόζης Φιλίτσα Γιλέκη

Παναγιώτης Κόντρας Δημήτριος Παλάγκας

Παναγιώτα Χαλιάζη

Δημήτριος-Χρήστος Σιώτας


